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Best wishs to my country.致以我的祖国美好的祝福。下面是本站为大家整理的国庆英文祝福语，供大家参考选择。      国庆英文祝福语      1.在这馥郁芬芳的季节，举国欢腾的日子，有一种心情叫牵挂，有一种思维叫想念...
Best wishs to my country.致以我的祖国美好的祝福。下面是本站为大家整理的国庆英文祝福语，供大家参考选择。[_TAG_h2]      国庆英文祝福语
      1.在这馥郁芬芳的季节，举国欢腾的日子，有一种心情叫牵挂，有一种思维叫想念。衷心祝你，国庆快乐。
　　In this season of heavy fragrance， pleasant day across the country， there is a feeling worried about is， there is a miss is thinking. Sincerely wish you a happy National Day.
　　2.有一种关心不请自来;有一种默契无可取代;有一种思念因你存在;有一种孤单叫做等待;有一种沉默不是遗忘;有一种朋友永远对你关怀!祝国庆快乐!
　　There is a concern the uninvited; There is a tacit understanding irreplaceable; There is a yearning for your presence; There is a lonely called for; There is a silence is not forgotten; There is a concern to your friend forever! I wish a happy National Day!
　　3.幸福像点点繁星越多越叫人陶醉;真情像淡淡花香越久越叫人沉醉;累积点点幸福，珍藏滴滴真情，在这个举国欢庆的日子里，让我们一同心醉!
　　Stars happy little more like the very revel; The truth here， as the longer touch the very intoxicated; Cumulative little happiness， and drops Prestige truth， the whole country celebrating this day， let us together memories!
　　4.真挚的友情如同美酒，浓浓如醇、芳香似溢，秋色的美景带给美的享受，美的流连忘返。朋友，在这幸福的时光里，让快乐和美好永远陪伴着你!国庆快乐!
　　Like wine sincere friendship， thick as alcohol， aromatic might overflow， the beauty of Autumn brought to the United States， the United States engaging. Friends， in this time of happiness， joy and good will to accompany you! Happy National Day!
　　5.阳光是明媚的，溪水是清澈的;牛奶是甜的，蛋糕是香的;年轻是幸福的，日子是甜蜜的……我的祝福是真诚的，希望国庆你是开心的!
　　The sun is shining brightly， the water is clear; Milk is sweet， cake-yes; Young is happy， and he is sweet …… is my sincere wish and hope that you are happy National Day!
　　6.每一阵清风细雨，都会让我将你轻轻想起;每一条祝福短信，都会将我们的心靠得更近;恰逢国庆之际，借此送上我的真挚问候，愿你天天快乐!
　　Every Qingfengdian drizzle for a while， I will let you gently reminds me; Each SMS a blessing， our hearts will be stronger; Coincides with the occasion of National Day to send my sincere greetings to your happy day!
　　7.遍祖国最想母亲，走遍世界最想祖国。不同的民族，同一个祖国。母亲的生日，同喜同喜。祝福你在这个和平幸福的年代里节日快乐!
　　The most mothers would like to go around the world to the motherland. Different nationalities， with a motherland. Mother\'s birthday， with happiness and Hi. Bless you in this era of peace and happiness， happy holidays!
　　8、金秋是收获的季节，金秋是诱人的时刻。愿你收获永远如金秋的硕果，愿你欢笑永远如盛开的鲜花。
　　autumn is the season of harvest, the fall is tempting moment. If you would like tobe the autumn harvest the fruits and laughter to you forever if blooming flowers.
　　9、你是我的巧克力，我是你的朱古力，见到你啊多美丽，想你想到浑身无力。刚刚送走了美丽的嫦娥，又迎来了祖国的华诞。借此机会我呈上对你衷心的祝福：祝你一切顺利，万事如意!!!
　　just off the beautiful Chang E, ushered in the birthday of the motherland. takethisopportunitygoestoyoumyheartfeltblessing:Iwishyouallthebestandeverysuccess! ! !
　　10、在这馥郁芬芳的季节，举国欢腾的日子，有一种心情叫牵挂，有一种思维叫想念。衷心祝你，国庆快乐.
　　inthisseasonofheavyfragrance,pleasantdayacrossthecountry,thereisafeelingworried about is, there is a miss is thinking. Sincerely wish you a happy NationalDay.
　　11、国庆节之际，不想给你太多，只给你五千万:千万要快乐,千万要健康,千万要平安,千万要知足,千万莫忘记我!
　　National Day when you do not want to give too much, just to give you 50 million: 10milliontobehappy,healthy10million,10millionshouldbesafe,happyto10million,10 million MO forget me!
　　12、国庆国庆相亲相近，祖国腾飞人民奋进!你奔小康我来鼓劲，为了明天我们前进!
　　Guo Guoqing look similar to the takeoff of the people to forge ahead! You kept mefairly well-off to tomorrow!
　　13、祝福您：国庆、家庆、普天同庆，官源、财源、左右逢源，人缘、福缘、缘缘不断，情愿、心愿、愿愿随心。
　　bless you: National, Jiaqing, people throughout the official sources, financialresources,bothways,popularity,humble,thegeopoliticalfate,reluctant,wishtocardiac wish.
　　14、当你看到我给你的这份祝福，请将头用力撞墙，看到没有，你眼前无数的星星是我无限的祝福，国庆快乐!
　　When you see I will give you the blessing of this, you should first hard wall, seenot, you immediate countless stars is unlimited I wish a happy National Day!
　　15、神州大地繁花似锦，祖国长空乐曲如潮。在这美好日子里，让我用最真挚的祝福伴您渡过。
　　throughoutthecarpetofflowersformstheskymusiccritics.Inthisbeautifulday,let me with the most sincere blessings with you through.
      国庆英文祝福语
      1.祝你国庆节快乐!
　　I wish you a happy National Day
　　2.又到国庆节了，在这举国欢庆的日子里，希望你快乐如夕，永远幸福。国庆节快乐!
　　And to the National Day, on the whole country celebrating this day, I hope you happy as evening, a lifetime of happiness. Happy National Day.
　　3.国庆节快乐!
　　Happy National Day!
　　4.祝你国庆安康快乐!
　　May National Day bring you happiness and safety.
　　5.祝你国庆事事如意!
　　All the best with you on National Day!
　　6.像鲜花一样美丽的祖国
　　a strong and beautiful country like flowers
　　7.东方升起的巨龙
　　a tremendous dragon in east of Asia
　　8.黄河，长江，长城铸就了伟大的江山。
　　Yellow river, Yangtze River and the Great Wall make along territory.
　　9.致以我们伟大的祖国美好的祝福。
　　Best wishes to our great country.
　　10.我深深地爱着我的祖国。
　　I love my country deeply.
　　11.值此国庆佳节，祝愿我们伟大的祖国永远繁荣昌盛，也愿好运、健康伴你一生!
　　On this special occasion, may our great motherland be prosperousforever; may you be filled with good luck and good health a lifetime!
　　12.像天空的繁星，灿烂美丽;像清晨的小花，清新绚丽, 秋风捎去我的祝福。愿幸福和快乐永远陪伴你，愿你好好享受国庆长假!
　　Beautiful and splendid like the stars up in the sky ; freshand colorful like the flowers early in the morning, my best wishes are broughtto you by the fall wind. May happiness be around you all the time. Enjoy your National Day Holiday.
　　13.有国才有家，有家才有你，有你才有我，祝我亲爱的爸妈国庆快乐!身体健康!
　　States have a home, you can have a home, you have me, I wish my dear parents happy National Day!Health!
　　14.　又到国庆节了，在这举国欢庆的日子里，希望你快乐如夕，永远幸福。国庆节快乐!
　　Went to the National Day holiday in the country to celebrate this day, I hope you happy as Xi, always happy，Happy National Day!
　　15.　欢度国庆，举国同庆!这美好的日子，让我用最真挚的祝福陪你度过! 国庆快乐!
　　As National Day celebrated throughout the nation, may youspend the wonderful day with my sincerest wishes. Happy National Day!
      国庆英文祝福语
      在学习、工作、生活中，大家都写过祝福语，肯定对各类祝福语都很熟悉吧，祝福语可以传达对他人的关切和问候。相信写祝福语是一个让许多人都头痛的问题，下面是小编整理的国庆节英文祝福语大全，欢迎大家借鉴与参考，希望对大家有所帮助。
　　像天空的.繁星，灿烂美丽;像清晨的小花，清新绚丽。秋风会把我的祝福带给你，愿幸福和快乐永远陪伴你，愿你好好享受国庆长假!
　　as the sky stars， beautiful and splendid; as the early morning florets， fresh colors. 朋友，用心去体会， friends intentions to experience autumn wind will give you my blessing， happiness and joy forever willing to accompany you， to make you enjoy the national day holiday!
　　生命中的快乐，有谁愿意拒绝，有谁傻傻放弃，幸福其实就在手心，只要轻轻握紧，生活的阳光此生将如影随形!
　　happy in life， but who are willing to reject， who receive waiver， in fact， the palm happiness， as long as gently thrust， and this life will be as easily sunshine! 祝国庆快乐、假期愉快! the national day happy， happy holidays!
　　throughout the carpet of flowers forms the sky music critics. in this beautiful day， let me with the most sincere blessings with you through.
　　神州大地繁花似锦，祖国长空乐曲如潮。在这美好日子里，让我用最真挚的祝福伴您渡过。
　　when you see i will give you the blessing of this， you should first hard wall， see not， you immediate countless stars is unlimited i wish a happy national day!
　　当你看到我给你的这份祝福，请将头用力撞墙，看到没有，你眼前无数的星星是我无限的祝福，国庆快乐!
　　just off the beautiful chang e, ushered in the birthday of the motherland. i take this opportunity goes to you my heartfelt blessing: i wish you all the best and every success!
　　刚刚送走了美丽的嫦娥，又迎来了祖国的华诞。借此机会我呈上对你衷心的祝福：祝你一切顺利，万事如意!
　　girls like flowers, and more broad-minded inclusion, in order to open up new possibilities and awaken the sleepy mountain, the river changed its appearance. this is a beautiful motherland is where my growth.
　　姑娘好像花儿一样，小伙儿心胸多宽广，为了开辟新天地，唤醒了沉睡的高山，让那河流改变了模样.这是美丽的祖国，是我生长的地方。
　　states have a home, you can have a home, you have me, i wish my dear parents happy national day! health!
　　有国才有家，有家才有你，有你才有我，祝我亲爱的爸妈国庆快乐!身体健康!
　　went to the national day holiday in the country to celebrate this day, i hope you happy as xi, always happy. happy national day!
　　又到国庆节了，在这举国欢庆的日子里，希望你快乐如夕，永远幸福。国庆节快乐!
　　celebrate national day celebrations throughout the nation! in this beautiful day， let me with the most sincere best wishes accompany you spend! chu： everything is， true， everything! happynational day!
　　欢度国庆，举国同庆!在这美好日子里，让我用最真挚的祝福陪你度过!祝：万事大吉，心想事成，家和万事兴! 国庆快乐!
　　the most mothers would like to go around the world to the motherland. different nationalities， with a motherland. mothers birthday， with happiness and hi. bless you in this era of peace and happiness， happy holidays!
　　走遍祖国最想母亲，走遍世界最想祖国。不同的民族，同一个祖国。 母亲的生日，同喜同喜。祝福你在这个和平幸福的年代里节日快乐!
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